
1 

 

PROTOKÓŁ Nr  77/2017 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 14 marca 2017 roku, godz.13.30 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski  
2. Leszek Margas  - Wicestarosta Radomski  
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
4. Adam Siczek  - Członek Zarządu   
5. Henryk Słomka  - Członek Zarządu  
 
oraz 
Renata Mazur - Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska   - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
Marian Oleszczuk - Rzecznik Prasowy Starosty  
 
Zebranych powitał Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk i poprosił o przyjęcie 
następującego porządku obrad:   
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołu Nr 76/2017 poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
 
3. Analiza stanu bezpieczeństwa obszaru miasta Radomia i powiatu radomskiego w zakresie 

ochrony przeciwpożarowej za 2016 rok.  
 
4. Informacja o realizacji zadań programowych przez Zarząd Oddziału Powiatowego 

Związku Ochotniczych Straży Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej w Radomiu w 2016 
roku. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2017 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie podjęcia uchwały Zarządu Powiatu Radomskiego w sprawie zatwierdzenia 
Planów Pracy Środowiskowego Domu Samopomocy Typ A, B w Jedlance. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2017 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie zwiększenia wydatków  w dziale 853 o kwotę 1.777 zł dla Powiatu 
Szydłowieckiego z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów terapii 
niepełnosprawnego mieszkańca powiatu radomskiego. 

 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2017 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie zmiany nazwy zadania inwestycyjnego w rozdziale 85203 – Ośrodki wsparcia. 
 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2017 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie przeniesienia w budżecie powiatu w ramach działu 855 kwoty 35.882 złote w 
związku ze zwiększeniem od kwietnia br. miesięcznego kosztu utrzymania dziecka w 
Domu Matki i Dziecka w Jasieńcu Iłżeckim Dolnym.  
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9. Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2017 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie kwoty 4.220 złotych między działami.  

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2017 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie określenia zadań na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2017 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w 

sprawie wydania opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych dróg (ulic) na 
terenie miasta Pionki.  

 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2017 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasta Pionki na realizację zadania pn. 
„Przebudowa drogi gminnej ulicy Reja i ulicy Willowej w Pionkach”. 

 
13. Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2017 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w 

sprawie zwiększenia wydatków w dziale 600 o 800.000 złotych z przeznaczeniem na 
przebudowę drogi Brzóza – Radom.  

 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2017 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru 

i Nieruchomości w sprawie udzielenia bonifikaty od opłaty rocznej ustalonej 
Środowiskowemu Domu Samopomocy w Jedlance z tytułu trwałego zarządu 
nieruchomością położoną w Jedlance. 

 
15. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2017 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru 

i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na zabezpieczenie dodatkowych środków w 
budżecie powiatu na rok 2017  w kwocie 150.000 zł na pokrycie wydatków związanych 
z potrzebą uruchomienia kolejnego środka egzekucyjnego jakim jest wykonanie 
zastępcze rekultywacji gruntów zdegradowanych i zdewastowanych położonych w 
Jedlińsku, oznaczonych jako działka ewidencyjna nr 162 o powierzchni 0,2000 ha. 

 
16. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2017 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

zmniejszenia w WPF na lata 2017 – 2022 łącznych nakładów finansowych na realizację 
przedsięwzięcia „Projekt ASI” o kwotę 2 268,00 zł do kwoty 447 801,00 zł oraz  
zmniejszenie w budżecie na rok 2017 wydatków o kwotę 193.193 złote do kwoty 89.973 
złote (Projekt ASI) 

 
17. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2017 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

przeniesienia dochodów w łącznej kwocie 74.000 złotych między paragrafami w 
rozdziale 75618.  

 
18. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2017 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zmiany uchwały Nr 170/XX/2016 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 25 listopada 2016 
roku dotyczącej ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 
radomskiego na 2017 rok.  

 
19. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2017 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za 2016 rok 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach oraz 
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podjęcia uchwały w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu w/w 
sprawozdania.  

 
20. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2017 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za 2016 rok 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży oraz 
podjęcia uchwały w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu w/w 
sprawozdania.  

 
21. Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2017 Powiatowego Zespołu ds. Orzekania 

o Niepełnosprawności w sprawie zwiększenia wydatków o 21.600 złotych 
z przeznaczeniem na wypłaty wynagrodzeń z umów zlecenia dla orzeczników Zespołu.  

 
22. Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2017 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

przyjęcia przez Zarząd Powiatu sprawozdania dotyczącego realizacji rocznego programu 
współpracy powiatu radomskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami w 2016 roku. 

 
23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetu powiatu na 2017 rok, zmian w planie finansowym zadań z zakresu administracji 
rządowej i na wydzielonym rachunku dochodów.  

 
24. Sprawy różne. 

- decyzja ROŚ.6528.3.2017 Starosty Radomskiego z dnia 8 marca 2017 r. zatwierdzająca 
dokumentację geologiczną złoża piasków „ROŻKI I” o pow.16.500 m2 położonego w 
Rożkach gm. Kowala.  

 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Przyjęcie protokołu Nr 76/2017 
poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
 
Uwag do protokołu Nr 76/2017 nie zgłoszono. Został on przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad - Analiza stanu bezpieczeństwa obszaru 
miasta Radomia i powiatu radomskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2016 rok. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację przedłożoną 
przez Komendanta Miejskiego PSP w Radomiu nt. analizy stanu bezpieczeństwa obszaru 
miasta Radomia i powiatu radomskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2016 rok 
i skierował ją pod obrady Rady.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad - Informacja o realizacji zadań 
programowych przez Zarząd Oddziału Powiatowego Związku Ochotniczych Straży 
Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej w Radomiu w 2016 roku. 
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Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację przedłożoną 
przez Prezesa Zarządu Oddziału Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 
Rzeczypospolitej Polskiej w Radomiu o realizacji zadań programowych przez Zarząd w 2016 
roku i skierował ją pod obrady Rady.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2017 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie podjęcia uchwały Zarządu 
Powiatu Radomskiego w sprawie zatwierdzenia Planów Pracy Środowiskowego Domu 
Samopomocy Typ A, B w Jedlance. 
 
Zgodnie z rozporządzeniem Ministra Pracy i Polityki Społecznej środowiskowe domy 
samopomocy opracowują plany pracy na każdy rok. Plany te zostały opracowane na rok 2017 
i zaakceptowane przez Wojewodę Mazowieckiego.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 317/2017 w 
sprawie zatwierdzenia Planów Pracy Środowiskowego Domu Samopomocy Typ A, B w 
Jedlance. Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2017 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zwiększenia wydatków  w 
dziale 853 o kwotę 1.777 zł dla Powiatu Szydłowieckiego z przeznaczeniem na 
dofinansowanie kosztów terapii niepełnosprawnego mieszkańca powiatu radomskiego. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków w rozdziale 85311 o kwotę 1.777 złotych dla powiatu 
szydłowieckiego z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów terapii niepełnosprawnego 
mieszkańca powiatu radomskiego w części nieobjętej dofinansowaniem ze środków PFRON w 
2017 roku. Do planu budżetu na 2017 r. przyjęto wydatki dla 14 osób w wysokości 24.883 
złotych. Teraz należy zwiększyć budżet do kwoty 26.660 złotych czyli o 1.777 zł.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek. Środki na ten cel pochodzić będą z projektu ASI, na którym w tym roku zgodnie z 
decyzją Marszałka zmniejszony został limit wydatków w roku 2017. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2017 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zmiany nazwy zadania 
inwestycyjnego w rozdziale 85203 – Ośrodki wsparcia. 
 
Wniosek dotyczył zmiany  nazwy zadania inwestycyjnego w rozdziale 85203 – Ośrodki 
wsparcia, z „Zakup samochodu – autobusu 17 osobowego dla Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Jedlance” na : „Zakup autobusu 17 i więcej miejscowego, przystosowanego 
do przewozu osób niepełnosprawnych, w tym jedno stanowisko do kotwiczenia wózka 
inwalidzkiego” dla ŚDS w Jedlance. 
 Zadanie to dofinansowane będzie ze środków PFRON, dlatego należy dostosować 
nazwę zadania do umowy z PFRON. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2017 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie przeniesienia w budżecie 
powiatu w ramach działu 855 kwoty 35.882 złote w związku ze zwiększeniem od kwietnia br. 
miesięcznego kosztu utrzymania dziecka w Domu Matki i Dziecka w Jasieńcu Iłżeckim 
Dolnym.  
 
Wniosek dotyczył przeniesienia wydatków w kwocie 35.882 złote z rozdziału 85508 – rodziny 
zastępcze do rozdziału 85510 – działalność placówek opiekuńczo – wychowawczych, 
ponieważ od kwietnia br. uległa zwiększeniu kwota miesięcznego kosztu utrzymania dziecka 
w Domu Matki i Dziecka w Jasieńcu Iłżeckim Dolnym prowadzonym przez Caritas Diecezji 
Radomskiej z kwoty 3.320 zł do 3.416 zł tj. o 96 zł miesięcznie.  
Środki na ten cel proponuje się przeznaczyć z oszczędności powstałych na płacach w związku 
z tym, że z koordynatorem rodzinnej pieczy zastępczej zawarto umowę o pracę od miesiąca 
kwietna br.. Dotychczas koordynator wykonywał swoje obowiązki na podstawie umowy 
zlecenia. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2017 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
przeniesienie kwoty 4.220 złotych między działami.  
 
Wniosek dotyczył przeniesienia wydatków w  wysokości 4.220 złotych między działami w 
Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu z przeznaczeniem na wypłatę dodatku 
emerytalnego wraz z pochodnymi dla pracownicy, która poinformowała o zamiarze 
rozwiązania stosunku pracy z dniem 15 stycznia 2018 roku. Zgodnie z Regulaminem 
Wynagradzania Pracowników zatrudnionych w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w 
Radomiu, pracownicy tej przysługuje dodatek emerytalny w wysokości do 30% wynagrodzenia 
zasadniczego. Proponuje się przeznaczyć na ten cel oszczędności powstałe w związku z 
zatrudnieniem na umowę o pracę mniejszej ilości koordynatorów niż planowano. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2017 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie określenia zadań na które 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 
 
Wniosek dotyczył podziału środków otrzymanych w wysokości 2.548.268 złotych 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań 
określonych w ustawie o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 
niepełnosprawnych. 
Podział środków na zadania został dokonany na podstawie przeprowadzonej analizy 
dotychczas  złożonych wniosków oraz potrzeb niepełnosprawnych wnioskodawców z roku 
ubiegłego. Zostały zmniejszone środki na zadaniu pn. dofinansowanie do sprzętu 
rehabilitacyjnego oraz nie zostały przeznaczone środki na zadanie pn. dofinansowanie do 
likwidacji barier technicznych i w komunikowaniu się, ponieważ częściowo zadania te są 
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realizowane ze środków PFRON w ramach programu pn. aktywny samorząd. A zostały 
zwiększone na  zadaniu pn.  dofinansowanie do przedmiotów ortopedycznych i środków 
pomocniczych oraz zadaniu pn. dofinansowanie do turnusów rehabilitacyjnych na które według 
analizy potrzeb występuje duże zapotrzebowanie. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie 
określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych i skierował go pod obrady Rady.  

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2017 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie wydania opinii dotyczącej 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych dróg (ulic) na terenie miasta Pionki.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował wniosek Burmistrza Pionek w 
sprawie zaliczenie do kategorii dróg gminnych następujących ulic: 

• gen. Andersa, na odcinku od ul. Kościuszki do ul. Sikorskiego, 
• gen. Sikorskiego, na odcinku od ulicy Kościuszki do ul. Piłsudskiego,  

• mjr Hubala, na odcinku od ul. Kościuszki do ulicy Orląt Lwowskich,  
• gen. Okulickiego, na odcinku od ul. Kościuszki do ulicy Mościckiego. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 318/2017 w sprawie wydania opinii 
dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych dróg (ulic) na terenie miasta Pionki. 
Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2017 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Miasta Pionki na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej 
ulicy Reja i ulicy Willowej w Pionkach”. 
 
Wniosek dotyczył udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasta Pionki na realizację zadania 
pn.: „Przebudowa drogi gminnej ulicy Reja i ulicy Willowej w Pionkach”, na które była 
podpisana umowa partnerska. 

W budżecie powiatu na 2017 rok zaplanowano dotację dla Gminy Miasta Pionki w 
wysokości 517.000 zł. na zadanie „Rozbudowa ulicy Fabrycznej od ulicy Wspólnej do ulicy 
Polnej w miejscowości Pionki”, które  miało być realizowane w ramach Programu Rozwoju 
Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019”. Zadanie to nie znalazło się 
na liście wniosków zakwalifikowanych do dofinansowania w ramach w/w programu, w 
związku z czym Burmistrz Pionek zrezygnował z jego realizacji ale zwrócił się do powiatu z 
prośbą o zmianę zadania w ramach zawartej umowy partnerskiej na zadanie pn. „Przebudowa 
drogi gminnej ulicy Reja i ulicy Willowej  w Pionkach”.  
Biorąc pod uwagę, że Gmina Miasto Pionki w bieżącym roku udziela powiatowi pomocy 
finansowej w wysokości 517.000 zł. na dofinansowanie dwóch zadań inwestycyjnych dlatego 
proponuje się, aby wniosek został rozpatrzony pozytywnie. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2017 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zwiększenia wydatków 
w dziale 600 o 800.000 złotych z przeznaczeniem na przebudowę drogi Brzóza – Radom.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków o 800.000 złotych w dziale 600 z przeznaczeniem na  
przebudowę drogi Brzóza – Radom.  
W planie wydatków inwestycyjnych na 2017 rok w ramach Programu Przebudowy Gminnej 
i Powiatowej Infrastruktury Drogowej zaplanowano realizację tego zadania zabezpieczając 
środki  finansowe w wysokości 5.446.785 zł  w tym 1.223.070 zł środki powiatu. 
Szacunkową wartość zamówienia określono na podstawie kosztorysu inwestorskiego 
sporządzonego w oparciu o ceny rynkowe z przetargów przeprowadzonych przez PZDP w 
Radomiu w 2016 roku zakładając wskaźnik wzrostu tych cen w 2017 roku o 20%.  

W wyniku wszczętej procedury przetargowej, zostały złożone 3 oferty, z których 
najkorzystniejsza była na kwotę 6.230.485,53 zł i przewyższała o 783.700,53 zł środki 
zabezpieczone w budżecie na realizację powyższego zadania.  
Ceny zaproponowane przez pozostałych oferentów były zbliżone. Największy wzrost cen w 
porównaniu do kosztorysu inwestorskiego wystąpił w pozycjach dotyczących wykonania 
warstw bitumicznych. 

Biorąc pod uwagę wzrastające ceny asfaltu oraz paliw, budowę zachodniej obwodnicy 
Radomia, która angażuje w ramach podwykonawstwa liczne lokalne firmy - zachodzi 
uzasadniona obawa, że unieważnienie w/w postępowania i ogłoszenie kolejnego przetargu nie 
przyniesie obniżenia ceny. Jednocześnie istnieje duże prawdopodobieństwo, że ceny te mogą 
być wyższe niż w obecnym postępowaniu a liczba wykonawców  mniejsza. Jako przykład we 
wniosku podany został Powiat Siedlecki, który unieważnił w lutym postępowanie przetargowe 
do rozstrzygnięcia którego brakowało 600.000 zł i ogłosił kolejny przetarg w wyniku którego 
złożono 1 ofertę, której cena jest wyższa o 1.300.000 zł od szacunkowej wartości zadania.  
Środki w wysokości 800.000 złotych byłyby przeznaczone na pokrycie różnicy pomiędzy 
wartością kosztorysową a najkorzystniejszą ofertą 783.700,73 zł, a pozostała kwota w 
wysokości 16.299,27 zł. byłaby przeznaczona na badania laboratoryjne i nadzór inwestorski dla 
robót kanalizacyjnych. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że droga Brzóza – Radom miała do 
tej pory kosztować 5,5 mln złotych, jest ona finansowana w połowie ze schetynówki. 
Dostaliśmy na nią dofinansowanie, ale się okazuje, że przetarg ogłoszony wyszedł aż o 800.000 
złotych więcej. Było trzy oferty, które sporo przewyższały nasz kosztorys, mimo, że dyrektor 
PZDP założyła wzrost cen o 20%. Dyrektor PZDP proponuje, aby uzupełnić o tę kwotę środki 
i robić to zadanie. W załączeniu wniosku są podane inne przetargi, które odbywają się na terenie 
Mazowsza i wszystkie idą totalnie w górę. Jako główny powód wzrostu cen podaje, że asfalt 
kosztował około 700 złotych za tonę a teraz kosztuje 1.450 złotych. Poza tym 
najprawdopodobniej w naszym regionie budowa „siódemki” powoduje, że bardzo wiele firm 
staje się podwykonawcami na tej drodze i przestają być zainteresowani małymi robotami.  

Można unieważnić przetarg, ale to nie da gwarancji, że następny przetarg pójdzie taniej. 
Można zaryzykować. Jeżeli natomiast dołożymy te brakujące środki to nie dostaniemy połowy 
z tej kwoty od Wojewody, bo to działa tylko w jedną stronę. Wojewoda rezerwuje połowę z 
kwoty 5,4 mln złotych tej pierwotnej. Jeżeli przetarg byłby tańszy to wtedy musimy oddać mu 
tę różnicę natomiast jak jest więcej  to nie uzupełni. Teraz należy zdecydować, czy dołożyć te 
brakujące środki, czy też należy unieważnić przetarg i ogłosić nowy.   
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Członkowie Zarządu podczas dyskusji ustalili, aby na posiedzenie Zarządu została poproszona 
dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka, celem przedstawienie szczegółowej analizy dot. 
kosztu budowy drogi.  
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka poinformowała, że kosztorys inwestorski na 
to zadanie był robiony we wrześniu ubiegłego roku, ponieważ do 15 września trzeba była 
wysłać wniosek. W porównaniu do cen z ubiegłego roku założyli wzrost  o 20%. Jednak 
okazuje się, że te ceny są dużo wyższe, ponieważ wzrasta cena asfaltu. W ubiegłym roku w 
lutym wynosiła 750 złotych za tonę, w tej chwili wynosi już 1.450 złotych.  Wykonawcy, którzy 
mają duże zadania, gdzie w grę wchodzi nałożenie grubej warstwy masy bitumicznej nie 
wiedząc jaka cena będzie w sierpniu, czy we wrześniu zakładają już dużo wyższą cenę. PZDP 
zrobił rozeznanie jak sytuacja przedstawiała się w grudniu ubiegłego roku, jaka była cena 
wykonania podbudowy z mieszanki mineralno – cementowo – asfaltowej o grubości 20 cm. 
Było to 11 złotych, PZDP założył 14 złotych, a jest 23, 34 zł. w tym przetargu. Wykonanie 
warstwy wiążącej z mieszanki mineralno – asfaltowej AC 16W 8 cm była pod koniec roku 
25,25 złotych, PZDP do kalkulacji przyjął 31 złotych, a jest 36,70 złotych. Warstwy ścieralnej 
4 cm cena była 15,21 złotych, PZDP założył 15,40 złotych a jest 23,51 złotych. Po zsumowaniu 
pozycji, które składają się na wykonanie nawierzchni bitumicznej cena wyszła 934.084,12 zł. I 
to tylko na trzech pozycjach związanych z mieszanką mineralno – asfaltową. W porównaniu 
do naszego kosztorysu cena jest wyższa o 783.700,30 zł.  

Dodała, że robiła rozeznanie w innych powiatach. Do wniosku został dołączony powiat 
siedlecki, który ogłosił przetarg i go unieważnił, ponieważ cena była wyższa o ponad 600.000 
złotych. Ogłosili drugi i tutaj cena jest wyższa o 1,3 mln złotych i była tylko jedna oferta.   
Generalnie w porównaniu do lat ubiegłych jest dużo mniejsze zainteresowanie przetargami. 
Ogłaszając przetargi na początku roku mieli w granicach 11 – 12 ofert. W tej chwili jest 1-3 
oferty na duże zadania. Na Kiedrzyn – Małęczyn była jedna oferta. Na Brzózę – Radom 3 
oferty. Ogłoszenie drugiego przetargu wiąże się z dużym ryzykiem, ponieważ  nie można 
założyć, że będzie dużo większa rywalizacja. Zmiana ustawy prawo zamówień publicznych 
spowodowała, że do dużych przetargów nie startują mali wykonawcy, bo pracownicy muszą 
być zatrudniani na umowę o pracę, musi być przejrzystość wskazywania podwykonawcy, 
konieczność wykazywania VAT-u. Te wszystkie czynniki powodują, że małe firmy nie 
podejmują się wielkich robót. Poza tym duże firmy mają własne wytwórnie mas bitumicznych, 
są w stanie z Orlenem wynegocjować niższe ceny asfaltu.  
Dodała, że obawia się, że wszystkie nasze kosztorysy robione w zeszłym roku na podstawie 
ubiegłorocznych cen są zaniżone. W tej chwili wszystkie będą weryfikowane. Na wszystkich 
trzech przetargach, które się odbyły w tym roku, cena mas jest zdecydowanie wyższa niż ta 
zakładana.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał o przetarg na drogę Walentynów – Tomaszów. 
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka poinformowała, że najkorzystniejsza oferta 
jest na kwotę 2.211.000 złotych i jest niższa niż w kosztorysie o 415.000 zł., ale trzeba wziąć 
pod uwagę zakres robót i asortyment robót. Na Walentynów – Tomaszów nie wchodzą roboty 
brukarskie, nie ma chodnika, nie ma kanalizacji deszczowej.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  zapytał ile trwałoby powtórzenie przetargu. 
 
Dyrektor PZDP w Radomiu Joanna Chojnacka odpowiedziała, że 14 dni od daty ogłoszenia. 
Dodała, że rynek jest nieprzewidywalny i nie można przewidzieć ceny. Z zarządcami z Polski, 
z którymi utrzymuje kontakt rozmawiała i tam wszędzie przetargi idą wyżej niż były 
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skalkulowane. Na to składa się bardzo wiele czynników nie tylko ekonomicznych, ale również 
społecznych takich jak minimalna stawka za godzinę. 
Na drodze Radom – Brzóza będą robione chodniki, kanały deszczowe. Termin realizacji 
inwestycji jest do 15 września, ponieważ to zadanie musimy rozliczyć do końca października.  
Na Brzózę – Radom obciążenie samochodów to jest prawie 6 tysięcy pojazdów na dobę i bardzo 
dużo samochodów ciężarowych. Tam jest konstrukcja KR3 i idzie na tę drogę 32 cm masy. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 
Środki na ten cel pochodzić będą z projektu ASI – 19.816 złotych a 780.184 złote z wolnych 
środków.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2017 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie udzielenia bonifikaty 
od opłaty rocznej ustalonej Środowiskowemu Domu Samopomocy w Jedlance z tytułu 
trwałego zarządu nieruchomością położoną w Jedlance. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 90% od opłaty 
rocznej z tytułu trwałego zarządu nieruchomością Środowiskowemu Domu Samopomocy w 
Jedlance, będącą własnością powiatu.  
             Środowiskowy Dom Samopomocy jest jednostką powiatu dziennego pobytu, 
świadczącą usługi na rzecz osób dorosłych z zaburzeniami psychicznymi. Nie prowadzi 
działalności zarobkowej i nie uzyskuje z tego tytułu żadnych dochodów.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie 
zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej ustalonej na rzecz Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Jedlance z tytułu trwałego zarządu nieruchomością, położoną w Jedlance 
gmina Jedlińsk, oznaczoną jako działka Nr 426/23, stanowiącą własność Powiatu Radomskiego 
i skierował ją pod obrady Rady Powiatu.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2017 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na 
zabezpieczenie dodatkowych środków w budżecie powiatu na rok 2017  w kwocie 150.000 zł 
na pokrycie wydatków związanych z potrzebą uruchomienia kolejnego środka egzekucyjnego 
jakim jest wykonanie zastępcze rekultywacji gruntów zdegradowanych i zdewastowanych 
położonych w Jedlińsku, oznaczonych jako działka ewidencyjna nr 162 o powierzchni 0,2000 
ha. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na zabezpieczenie dodatkowych środków w budżecie 
powiatu w kwocie 150.000 złotych na pokrycie wydatków związanych z potrzebą 
uruchomienia kolejnego środka egzekucyjnego jakim jest wykonanie zastępcze rekultywacji 
gruntów zdegradowanych i zdewastowanych położonych w Jedlińsku.  

W roku 2004 wszczęto z urzędu postępowanie w sprawie nielegalnego wydobycia torfu 
na działce położonej w Jedlińsku stanowiącej współwłasność Gminy Jedlińsk w 3/4  części i 
Pani Barbary Woźniak w 1/4 części. 
      Ostateczną decyzją SKO w Radomiu z 2009 roku ustalono dla wskazanego przez organa 
ścigania sprawcy opłatę w wysokości 17.449,60 zł, stanowiącą dwukrotną należność z tytułu 
wyłączenia z produkcji niezgodnie z przepisami ustawy o ochronie gruntów rolnych i leśnych 
użytków rolnych o pow.0,1900 ha klasy ŁIV. Należność ta, zgodnie z ustawą stanowi dochód 
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budżetu Województwa Mazowieckiego i obowiązuje przez okres wyłączenia, czyli do czasu 
przeprowadzenia rekultywacji przez sprawcę degradacji gruntu.  
Starosta wykonujący zadania z zakresu administracji rządowej ostateczną decyzją z 2011 roku 
ustalił z urzędu całkowitą utratę wartości użytkowej gruntów rolnych obejmujących 
przedmiotową działkę, ustalił rolny kierunek rekultywacji i zagospodarowania gruntów 
zdegradowanych, zobowiązał sprawcę do przeprowadzenia na koszt własny rekultywacji 
gruntów zdewastowanych na skutek nielegalnego wydobycia torfu z terminem  wykonania na 
dzień  31 grudnia 2011 roku.  
      Zobowiązany nie wywiązał się z nałożonego na niego obowiązku. W celu przymuszenia 
wszczęte zostało postępowanie egzekucyjne poprzez nałożenie na sprawcę grzywien. Środek 
ten również nie przynosi oczekiwanego rezultatu. Obowiązek nadal nie został wykonany, a 
nałożone grzywny nie zostały zapłacone, ponieważ jak wynika z ustaleń Urzędu Skarbowego 
w Radomiu sprawca degradacji nie posiada żadnego majątku.  
      Ponieważ wykonanie rekultywacji jest obowiązkiem o charakterze niepieniężnym, to 
stosownie do zapisów ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji, możliwym jest 
również zastosowanie w niniejszej sprawie środka egzekucyjnego w postaci wykonania 
zastępczego. O zastosowanie tego środka konsekwentnie wnosi jeden ze współwłaścicieli. 
Koszty wykonania zastępczego obciążają zobowiązanego, który nie dysponuje żadnym 
majątkiem. 
      Zgodnie z ustawą wszelkie należności i opłaty wynikające z wydawanych przez Starostę 
decyzji są dochodami budżetu województwa, a Marszałek jest organem egzekucyjnym. 
Starosta wykonujący w tym przypadku zadania z zakresu administracji rządowej jest organem 
właściwym do wydawania określonych ustawą decyzji lecz nie został wyposażony w środki 
finansowe pozwalające na przeprowadzenie w ramach egzekucji – rekultywacji zastępczej.  
      Mimo iż do dnia dzisiejszego egzekucja środków pieniężnych (kar i grzywien) jest 
egzekucją nie zakończoną Starosta wystąpił z prośbą o wsparcie finansowe do Marszałka 
Województwa Mazowieckiego o zabezpieczenie i przyznanie z rezerwy finansowej środków 
niezbędnych na pokrycie wydatków związanych z uruchomieniem kolejnego środka 
egzekucyjnego, jakim byłaby rekultywacja zastępcza zdegradowanych gruntów. W odpowiedzi 
Urząd Marszałkowski zajął jednak stanowisko, iż w tym przypadku nie ma możliwości 
zabezpieczenia jakichkolwiek środków finansowych, gdyż degradacja gruntu nastąpiła z winy 
ustalonego sprawcy i to on winien ponieść wszelkie koszty. Identyczne stanowisko zajęły 
również służby Wojewody Mazowieckiego reprezentowanego przez Wydział Bezpieczeństwa 
i Zarządzania Kryzysowego. Na bezczynność wierzyciela jakim jest Starosta prokurator wniósł 
skargę do SKO w Radomiu domagając się zrobienia tej rekultywacji w terminie 3 miesięcy od 
dnia rozpoznania skargi.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że na terenie gminy Jedlińsk jest 
działka o powierzchni 20 arów, która w ¾ jest własnością gminy w pozostałej części ¼ 
prywatnej osoby. Na tej działce znajdował się torf, który został skradziony. Sprawca został 
ustalony. Zgoda na wydobycie torfu powoduje nałożenie obowiązku rekultywacji tego terenu, 
czyli doprowadzenia go do poprzedniego stanu. Osoba, która ukradła ten torf pozbywała się 
majątku i nie ma z czego wyegzekwować kosztów wykonania rekultywacji. Powinna to zrobić 
za swoje pieniądze. Nie zrobiła tego.  
Okazuje się, że jesteśmy zobowiązani do wyegzekwowania tej rekultywacji. Powiat karze 
sprawcę za to, że nie wykonał tej rekultywacji. Efekt jest taki, że właściciel tej działki domaga 
się aby mu przywrócić ją do stanu pierwotnego.  
Sprawca to osoba niewypłacalna i nie chce ponosić kosztów tej rekultywacji. Właściciel tej 
działki skarży nas do różnych instytucji, w tym również do prokuratury. Efekt jest taki, że 
powiat jest zobowiązany do wykonania zastępczego tej rekultywacji. Musimy ponieść koszty 
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w wysokości około 150.000 złotych a niezależnie mamy próbować je odzyskać od sprawcy 
kradzieży .  
W momencie gdyby sprawca nie był znany, to wtedy moglibyśmy użyć pieniędzy Marszałka 
albo Wojewody. Skoro jest ustalony sprawca, który powinien ponieść koszty tej rekultywacji 
to nikt ani Marszałek ani Wojewoda nie czuje się zobowiązany do pokrycia tych kosztów. 
Tylko cedują to na Starostę, który powinien je wyegzekwować. Jeżeli nie może wyegzekwować 
to ma właścicielowi tej działki, doprowadzić to pole do stanu pierwotnego. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel pochodzić będą z projektu ASI, na którym w tym 
roku zmniejszyły się wydatki. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2017 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie zmniejszenia w WPF na lata 2017 – 2022 łącznych 
nakładów finansowych na realizację przedsięwzięcia „Projekt ASI” o kwotę 2 268,00 zł do 
kwoty 447 801,00 zł oraz  zmniejszenie w budżecie na rok 2017 wydatków o kwotę 193.193 
złote do kwoty 89.973 złote (Projekt ASI) 
 
Wniosek dotyczył zmniejszenia w WPF na lata 2017-2022 łącznych nakładów finansowych na 
realizację przedsięwzięcia „Projekt ASI – Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla 
aktywizacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji” o kwotę 
2.268 zł do kwoty 447.801 zł, w tym: 

• zmniejszenia limitu wydatków w 2017 roku o kwotę 193.193 zł, do kwoty 89.973 zł, 
• zwiększenia limitu wydatków w 2018 roku o kwotę 130.767 zł do kwoty 207.558 zł, 
• wprowadzenia limitu wydatków w 2019 roku w kwocie 150.270 zł. 

Marszałek Województwa Mazowieckiego poinformował o zmniejszeniu wkładu własnego 
Powiatu Radomskiego na sfinansowanie realizacji Projektu ASI, będącego skutkiem 
zwiększenia liczby Partnerów biorących udział w Projekcie przy zachowaniu bez zmian łącznej 
wartości Projektu. Wraz z pismem został przesłany aneks nr 3 do umowy w sprawie partnerskiej 
współpracy przy realizacji projektu „Regionalne partnerstwo samorządów Mazowsza dla 
aktywizacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji” (Projekt 
ASI), zmieniający wkład własny powiatu radomskiego na realizację Projektu na kwotę 
447.801 zł, z czego w poszczególnych latach wkład ten wyniesie: 

− 89.973 zł w 2017 roku, 
− 207.558 zł w 2018 roku, 
− 150.270 zł w 2019 roku. 

 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że należy zabezpieczyć środki w roku 
2018 w wysokości 130.767 złotych a w roku 2019 roku – 150.270 złotych. Zaproponowała, aby 
wydatki te pokryć z dochodów własnych.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2017 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie przeniesienia dochodów w łącznej kwocie 74.000 
złotych między paragrafami w rozdziale 75618.  
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Wniosek dotyczył przeniesienia dochodów w łącznej kwocie 74.000 złotych między 
paragrafami w rozdziale 75618. Wiąże się to ze zmianą przepisów w sprawie szczegółowej 
klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów oraz środków pochodzących ze 
źródeł zagranicznych. Dlatego niezbędne jest dostosowanie planu finansowego Starostwa do 
obowiązującej klasyfikacji. Wpłaty za zezwolenia na kierowanie pojazdem uprzywilejowanym 
ujmowane § 0650 oraz wpłaty za zezwolenia na wykonywanie zawodu przewoźnika oraz na 
przewozy regularne i przewozy regularne specjalne, koncesje, licencje na wykonywanie 
krajowego transportu drogowego w zakresie przewozu osób i pośrednictwa przy przewozie 
rzeczy, które dotychczas ujmowano w § 0420 od 1 stycznia bieżącego roku winny być 
klasyfikowane w § 0620. 
 
Pytań i uwag nie było. Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzyli 
przedmiotowy wniosek.  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 18 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2017 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zmiany uchwały Nr 170/XX/2016 Rady 
Powiatu w Radomiu z dnia 25 listopada 2016 roku dotyczącej ustalenia rozkładu godzin aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Radomskiego na 2017 rok.  
 
Wniosek dotyczył zmiany uchwały dotyczącej ustalenia rozkładu godzin aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu radomskiego na 2017 rok. W Iłży powstała nowa apteka, 
która należy ująć w w/w uchwale. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie  zmiany 
uchwały Nr 170/XX/2016 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 25 listopada 2016 roku dotyczącej 
ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Radomskiego na 2017 
rok i skierował ją pod obrady Rady.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 19 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2017 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z 
wykonania planu finansowego za 2016 rok Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Pionkach oraz podjęcia uchwały w sprawie przedstawienia Radzie 
Powiatu w Radomiu w/w sprawozdania.  
 
Wynik finansowy zrealizowany przez  SPZZOZ w Pionkach w roku 2016 wyniósł minus 
1.144.390,98 zł. Amortyzacja stanowi kwotę 817.455,59 zł. Należności ogółem Szpitala 
wynoszą 1.481.705,96 zł, w tym wymagalne 18.326,35 zł. Natomiast zobowiązania ogółem 
wynoszą 15.798.745,3 zł, w tym wymagalne 1.641.617,39 zł.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że dzisiaj jeszcze nie można 
przesadzić jaką kwotą będziemy musieli pokryć stratę Szpitala. Poznamy ją po bilansie, który 
będzie wykonany na dzień 31 marca. Natomiast już można powiedzieć, że stan należności 
ogółem na dzień 31 grudnia wzrósł o 350.000 złotych w stosunku do roku ubiegłego a 
zobowiązania wymagalne są wyższe o 122.779 złotych bez uwzględnienia 700.000 złotych 
pożyczki, której udzieliliśmy Szpitalowi we wrześniu 2016 r. na spłatę zobowiązań 
wymagalnych. Wynik finansowy Szpitala się pogarsza.   
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 319/2017 w 
sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu sprawozdania rocznego z wykonania 
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planu finansowego za 2016 rok  Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Pionkach. Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 20 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2017 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z 
wykonania planu finansowego za 2016 rok Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży oraz podjęcia uchwały w sprawie przedstawienia Radzie 
Powiatu w Radomiu w/w sprawozdania.  
 
Wynik finansowy zrealizowany przez  SPZZOZ – Szpital w Iłży w roku 2016 wyniósł minus 
462.788,23 zł. Amortyzacja stanowi kwotę 1.318.435,56 zł.  
Należności ogółem Szpitala wynoszą 1.505.539,79 zł, w tym wymagalne 29.744,51 zł. 
Natomiast zobowiązania ogółem wynoszą 10.673.254,58 zł, w tym wymagalne 1.275.747,04 
zł.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że jeśli chodzi o zobowiązania 
wymagalne to na koniec 2015 roku było 851.000 złotych a teraz jest 1.277.000 złotych, czyli 
nastąpił wzrost o 424.000 złotych. Natomiast ogólne zobowiązania zmalały.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  stwierdził, że Szpitale są w złej sytuacji. Ta sytuacja 
się pogarsza i trzeba je jak najszybciej restrukturyzować.       
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 320/2017 w 
sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu sprawozdania rocznego z wykonania 
planu finansowego za 2016 rok  Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej – Szpital w Iłży. Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 21 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2017 
Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w sprawie zwiększenia wydatków 
o 21.600 złotych z przeznaczeniem na wypłaty wynagrodzeń z umów zlecenia dla orzeczników 
Zespołu.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków o 21.600 złotych z przeznaczeniem na wypłaty 
wynagrodzeń z umów zlecenia dla orzeczników Zespołu. Wojewoda nie zabezpieczył w pełni 
środków na funkcjonowanie Zespołu, dlatego też odbyło się spotkanie ze Starostami, na którym 
zobowiązali się do partycypowania w kosztach funkcjonowania Zespołu tj. w kosztach 
wynagrodzeń z tytułu zleceń lekarzy orzeczników.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że uwzględniając dofinansowanie z 
Powiatów zabezpieczymy I półrocze i liczymy, że Wojewoda zabezpieczy środki w 
odpowiedniej wysokości w II półroczu. Jeżeli da mniej to znowu trzeba będzie odpowiednio 
dofinansować lekarzy orzeczników.   
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel pochodzić będą z projektu ASI, na którym w tym 
roku zmniejszyły się wydatki. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 22 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2017 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie przyjęcia przez Zarząd Powiatu 
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sprawozdania dotyczącego realizacji rocznego programu współpracy powiatu radomskiego z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w 2016 roku. 
 
Wniosek dotyczył przyjęcia sprawozdania z realizacji rocznego programu współpracy powiatu 
radomskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w 2016 roku. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie 
sprawozdania dotyczącego realizacji rocznego programu współpracy Powiatu Radomskiego z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w 2016 roku przedłożonego przez 
Zarząd i skierował ją pod obrady Rady. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 23 porządku obrad - Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2017 rok, zmian w planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej i na wydzielonym rachunku dochodów.  
 
Projekt uchwały dotyczył zwiększenia dochodów w związku z określeniem ostatecznych kwot 
określonych w ustawie budżetowej na 2017 rok, tj. dotacji celowych na zadania bieżące z 
zakresu administracji rządowej, w następujących rozdziałach: 

• 75212 o 600 złotych, 
• 85156 o 548.300 złotych 
• 85203 o 66150 złotych 
• 85508 o kwotę 16.900 złotych   

Poza tym dotyczył: 
• zwiększenia dochodów i wydatków o 2.752,27 zł. w rozdziale 70005 – gospodarka 

gruntami i nieruchomościami. Dochody zwiększa się z tytułu zwrotu przez Gminę 
Miasta Radom kosztów postępowania administracyjnego za zwrot nieruchomości 
poniesionych w 2016 roku, a wydatki przeznacza się na zwrot dotacji do 
Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego, 
 

• przeniesienia wydatków w kwocie 97 złotych między paragrafami w rozdziale 75011-
urzędy wojewódzkie z przeznaczeniem na Fundusz Pracy oraz przeniesienia wydatków 
między paragrafami w łącznej kwocie 553 złote w rozdziale 75045-kwalifikacja 
wojskowa z przeznaczeniem na zakup materiałów biurowych i papierniczych dla 
potrzeb Powiatowej Komisji Lekarskiej Nr 1 w Radomiu, 

 
• przeniesienia wydatków na wydzielonym rachunku dochodów w Międzypowiatowym 

Ośrodku Doskonalenia Nauczycieli w Radomiu z siedzibą w Iłży w łącznej kwocie 
4.230 złotych z przeznaczeniem na przeprowadzenie szkoleń dla dyrektorów szkół i 
doradców metodycznych, w związku z wprowadzeniem zmian w systemie oświaty. 
 

Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 321/2017 w sprawie  
zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2017 rok, zmian w planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej i na wydzielonym rachunku 
dochodów. Stanowi ona załącznik Nr 6 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 24 porządku obrad - Sprawy różne. 
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Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zapoznał członków Zarządu z: 
• decyzją ROŚ.6528.3.2017 Starosty Radomskiego z dnia 8 marca 2017 r. zatwierdzającą 

dokumentację geologiczną złoża piasków „ROŻKI I” o pow.16.500 m2 położonego w 
Rożkach gm. Kowala.  

 
Członek Zarządu Marek Jarosz poruszył sprawę dowozu uczniów na warsztaty do Zębca z 
ZSP w Iłży, za który muszą płacić miesięcznie 15 złotych. Poprosił, aby zastanowić się czy nie 
byłoby jakiejś możliwości dowozu tych dzieci za darmo.   
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poprosił o zwołanie posiedzenie Zarządu przed sesją 
w sprawie powołania komisji konkursowej do wyboru nowego dyrektora dla połączonych 
szpitali.  
Przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu była poruszona sprawa zaległych urlopów 
dyrektorów szpitali. Otóż zbadał temat i nawet wymógł plany urlopów od dyrektorów, którzy 
mają go około 120 dni łącznie z urlopem za 2017 rok. Okazuje się, że teraz nie mogą pójść na 
urlopy bo do 8 marca trzeba złożyć wniosek jeśli chodzi o konkurs RIT na kardiologię, 
następnie jest bilans na 31 marca i dyrektor musi go podpisać. Chciałby ich wysyłać 
sukcesywnie na urlop po 10 dni w każdym miesiącu ale może być problem, że w którymś 
momencie zabraknie dyrektora do jakiejś ważnej sprawy.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zasygnalizował, że należałoby pomyśleć o zadaniu dla 
gminy Skaryszew zgodnie z tym, co było powiedziane przy opracowywaniu budżetu.  
 
Więcej spraw nie zgłoszono.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 77 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 14.55. 
 
Protokołowała: 
 
Alicja Dąbrowska 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Mirosław Ślifirczyk……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
Leszek Margas….………………………..                         
 
3. Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Adam Siczek …………………………..                               

 
5. Członek Zarządu - 
Henryk Słomka…………………………                                

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  
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Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska……………………….                           

 
 
 

 

 

 


